



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL- SHARQ INVESTMENTS PROJECTS(HOLDING) Date: 23-03-2025 11:42:08 AM Subject: general assembly meeting date	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق للمشاريع الاستثمارية التاريخ: 2025-03-23 11:42:08 AM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي
Ref. : 18/2025 Date : 23/3/2025 To/ Jordan Securities Commission We would like to inform you that the Board of Directors of Al-Sharq Investment Projects Company, in its meeting held, thursday, 20/3/2025, decided to invite the company's shareholders to the ordinary general assembly meeting, and the request to hold the meeting was sent to the Companies Control Department to approve the date of the proposed meeting on saturday 26/4/2025 at twelf (12: 00) o'clock by remote meeting technology (ZOOM), We will provide you with the agenda of the Ordinary General Assembly Disclosure (XBRL) as soon as the Companies Control Department approves the date and agenda. Yours sincerely,,, Al Sharq Investment Projects Company Ayman Saleh Alhourani	الرقم : 2025/18 التاريخ: 2025/3/23 السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين . السادة /بورصة عمان المحترمين تحية وبعد، نود اعلامكم بان مجلس إدارة شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية وفي جلسته التي عقدت يوم الخميس الموافق 2025/3/20 قرر دعوة مساهمي الشركة لاجتماع الهيئة العامة العادية وتم ارسال طلب عقد الاجتماع الى دائرة مراقبة الشركات لاختذ الموافقة على موعد الاجتماع المقترح يوم السبت 2025/4/26 الساعة الثانية عشر (12:00) ظهرا بواسطة تقنية الاجتماع عن بعد (ZOOM), وسوف نزودكم بجدول اعمال الهيئة العامة العادية بالافصاح (XBRL) فور موافقة دائرة مراقبة الشركات على الموعد وجدول الاعمال. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية ايمن صالح الحوراني
20-03-2025	20-03-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayman saleh Mousa Horani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayman saleh Mousa Horani